
                                      PROTOKÓŁ  NR 17/2007  
                             z posiedzenia   Komisji Rewizyjnej   
                                    w dniu 05 lutego   2008  
 
Dnia 05 lutego   2008  roku o godz. 9.oo otwarto  posiedzenie  Komisji Rewizyjnej .   
 Lista obecności członków Komisji  stanowi  załącznik Nr 1 do niniejszego protokółu.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  powitał zebranych   i zaproponował następujący 
porządek obrad : 

1) kontrola realizacji uchwały Rady Gminy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie  „      
2 ) wolne głosy i wnioski  

 
ad. Pkt.1  
--------- --- 
Przewodniczący Komisji udzielił głosu zastępcy Wójta prosząc o przedstawienie w jaki 
sposób realizowana jest uchwała Rady Gminy NR XXXI/151/06 z dnia 22 czerwca 2006 w 
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie.  
Zastępca Wójta omówił w pierwszej kolejności zasady odbioru śmieci z posesji 
indywidualnych . Stwierdził , że w naszej gminie mieszkańcy dostosowali się szybko do 
obowiązujących przepisów i licznie podpisali umowy na odbiór nieczystości .  
Niżej zamieszczona tabela obrazuje liczbę podpisanych umów w poszczególnych 
miejscowościach gminy.  
                                Ilość podpisanych umów  
 
 

Ilość podpisanych             
umów 

l.p. Miejscowość 

MZO REMON-     
DIS 

 
 
  Razem 

Ilość 
gospo-
darstw 

 
 
      % 

1 Bielawy 4 3 7 8 87,5 
2 Bojanice 57  57 78 73,07 
3 Brylewo 45  45 49 91,83 
4 Drobnin 60 21 81 84 96,42 
5 Garzyn 242 12 254 262 96,94 
6 Garbowiec 9  9 9 100 
7 Górzno 79  79 92 85,86 
8 Hersztupowo 46  46 54 85,18 
9 Karchowo 7 32 39 44 88,63 
10 Kociugi 54  54 59 91,52 
11 Krzemieniewo 248 35 283 357 79,27 
12 Lubonia 86  86 95 90,52 
13 Mierzejewo 39 21 60 65 92,30 
14 Nowy Belęcin 24 25 49 66 74,24 
15 Oporowo 72  72 83 86,74 
16 Oporówko 54 7 61 73 83,56 
17 Pawłowice 441  441 499 88,37 
18 Stary Belęcin  34 2 36 38 94,73 
 Zbytki 7 12 19 18 100 
   R a z e m  1608 170 1778 2033 87,45 



 
 
 
W dalszej kolejności  zastępca Wójta przedstawił przebieg zbiórki odpadów niebezpiecznych 
jaka prowadzona była w gminie w dniu 27 października 2007 .  
Poinformował zebranych , że akcja taka była prowadzona po  raz pierwszy i przebiegła 
bardzo dobrze. Mieszkańcy gminy dostarczyli na wyznaczone punkty następujące odpady  
9 lodówek, 6 zamrażarek, 33 monitory od komputerów, 148 telewizorów, 17 drukarek 
komputerowych , 20 odkurzaczy, 46 radioodbiorników, 4 pralki, 3 satelity, 3 odtwarzacze 
wideo,  5 klawiatur komputerowych, 2 zestawy komputerowe, 1 krajalnice kuchenną , 1 
kserokopiarkę , 3 telefony.  
 
Zbiórka odpadów opakowaniowych ( plastiki i szkło ) realizowana jest w specjalnie 
wystawionych na ten cel pojemnikach. Ogółem wg sprawozdania sporządzonego przez MZO  
mieszkańcy gminy w roku 2007  umieścili w tych pojemnikach następującą ilość odpadów. 
 
Tworzywo sztuczne  - 18.780 kg  
Makulatura -                12.070 kg  
Szkło białe -                 21.480 kg  
Szkło kolorowe -         33.500 kg  
 
Ponadto na terenie gminy zebrano odpady niebezpieczne w ilościach  
- baterie i akumulatory   569 kg  
- urządzenia zawierające freon  718 kg  
-zużyte urządzenia elektryczne 3.956 kg  
-inne urządzenia elektroniczne 500 kg  
 
Materiały  omawiane na posiedzeniu Komisji potwierdzające podane w protokóle ilości 
odpadów stanowią załącznik Nr 2 do niniejszego protokółu.   
Przewodniczący Komisji podziękował za wyczerpujące temat sprawozdanie . 
Radna Henryka Przybylska  
----------------------------------  
Zgłasza potrzebę wysłania monitów do osób , które do chwili obecnej nie maja podpisanych 
umów z żadną firmą.  
Uważa , że w każdej wsi są jeszcze osoby, które uchylaja się od tego obowiązku a to żle 
wpływa na innych mieszkańców.    
 Zastępca Wójta wyjaśnił, że niższy wskaźnik podpisanych umów w niektórych wsiach 
wynika z tego , że istnieją nieruchomości nie zamieszkałe . Taka sytuacja jest np. w 
Krzemieniewie na osiedlu przylesie.  
Niemniej jednak zastępca Wójta zobowiązał się do podjęcia działan w stosunku do tych osób , 
które do chwili obecnej nie podpisały umów.  
 
 Na powyższym zakończono realizacje pkt.1 porządku obrad .  
  
 
 
 
 
 
 



Ad. pkt. 2  
---------------  
W ramach wolnych głosów :  
Radny Zbigniew Ptak 
-------------------------  
Zgłosił, że na ścieżce rowerowej z Drobnina do Garzyna leży dużo potłuczonego szkła.  
Prosi aby sprzątnąć i uczulić dyrektorów szkół aby rozmawiali w tej sprawie z młodzieżą.  
 
Radna Henryka Przybylska  
--------------------------------  
Pytała czy w roku 2008 można liczyć na zakup żużla na drogi polne.  
Zastępca Wójta wyjaśnił, że żużel będzie kupowany ale w jakim terminie będą dostawy to 
jeszcze nie wiadomo.  
Radny Zbigniew Ptak  
--------------------------  
Zwrócił uwagę na niebezpieczną skrzynkę z  dostępem do prądu na budynku starej sali 
gimnastycznej w Garzynie. Prosił o odłączenie tam dopływu energii i zabezpieczenie dostępu 
do tych urządzeń  .   Ponadto wnosi o podjęcie decyzji  w sprawie tego obiektu co do dalszego 
przeznaczenia, gdyż budynek ten wygląda brzydko i budzi niepotrzebne dyskusje.  
   
 
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokólowała DA                                                   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                      
                                                                                                Jacek Stawiński  
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
                                              
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                         


